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Warszawa, dnia 25 stycznia 1994- r. A

ftoo Jfc/fi'
Szanowna Pani.

W odpowiedzi na pytanie skierowane do mnie na Biuletynie Kr 4 z grudnia 1993 r. 

uprzejmie informuję, że otrzymywany Biuletyn który czytam z wielkim zainteresowaniem 

sprawia mi nie tylko dużą przyjemność, ale pozwala wracać wspomnieniami do Torunia 

i wielu miejsc, z którymi byłam związana w młodości jeszcze przed wojną jako b. in

struktorka PWK pełniąca funkcję komendantki powiatowej w Toruniu. W tym czasie 

komendantką Okręgu Pomorskiego PWK była śp. Halina Korniak, z którą łączyły ranie 

w czasie okupacji bardzo serdeczne stosunki nie tylko w pracy konspiracyjnej w Warsza

wie, dokąd po kampanii wrześniowej rzuciły mnie wojenne losy i gdzie rozpoczęłam 

dalszą służbęty^WZ-AK zaprzysiężona przez Komendantkę Naczelną PWK p. Frołowiczową 

w 194-0 roku.

Halina Korniak utrzymująca po wojnie ścisłe kontakty z AK w Toruniu, często propono

wała mi uczestnictwo w spotkaniach toruńskich na które jeździła, ale moje inwalidztwo 

nabyte w niemieckich obozach koncentracyjnych utrudniało mi realizację tych zamierzeń, 

Spodziewaa że krótkie wyjaśn ienia uzasadnią mojo4 chęć otrzymywania nadal

Biuletynu mimo, Że nie byłam bezpośrednio członkiem Armii Krajowej na terenie Pomorza, 

tylko w Warszawie.

Pragnę dodać, że z Biuletynu mogę również śledzić działalność p, doc.dr hab.Elżbiety 

Zawackiej - cichociemnej "Zo", gdyż jako b.łączniczka cichociemnych grupy "San"

/ps. "Zenka"/ i wdowa po jednym z nich, bardzo interesuję się losami i działalnością 

tych wspaniałych ludzi. Proszę serdecznie o przekazanie p. Zawackiej wyrazów wielkie

go uznania i podziwu oraz życzenia dalszej tak pięknej działalności.

f ł a k j *  U k Ą  ^

P.S. Na rzecz Fundacji pozwalam sobie przekazać na konto bankowe 

skromną sumę 200 tys. złotych.
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